
        Eijsden, 8 Juni 2022 

 

Geachte minister van der Wal-Zeggelink,   

U voornemen om het beheer op konijn te stoppen vind ik prematuur omdat er een stappen 

worden overgeslagen. 

Al decennia lang hebben wij een van de beste konijn populaties in Nederland. Ondanks de 

jaarlijkse de uitbraak van bekende konijnziekten slagen wij ieder jaar in een redelijke stand in 

acht te nemen. Om dit te verwezenlijken zorgen we daar waar mogelijk voor biotoop 

verbetering en verminderen van predatie. Vanaf April zien we soms dat de populatie 

exposief toeneemt waardoor het gevaar op gewas schade toeneemt.  Onze combinatie kiest 

er dan voor om schade gevoelige percelen in te rasteren en konijnen niet te doden. Immers 

moerkonijnen kunnen dan immers jongen zogen. Deze aanpak werkt over het algemeen 

voldoende om geen echte problemen te krijgen met de boeren. Voor enkele boeren is dat 

niet voldoende en deze schakelen dan fretteurs (welke buiten alle registers vallen) en of 

bedrijven in die gespecialiseerd zijn in plaagbestrijding.  Mijns inziens ligt hier een probleem 

omdat deze totaal geen gebied verantwoordelijkheid kennen en een nul stand nastreven. Ik 

zou er dan ook voor willen pleiten om het huidige beleid ten aanzien van bejaging konijn 

eerst aan te passen alvorens deze te verbieden. Het uitgeven van bijvoorbeeld 

fretteervergunning zou via de WBE geregeld moeten worden en afschot enkel in de 

wintermaanden.  

Doordat wij jachtrechten pachten van vele grondeigenaren zie ik mezelf als een regisseur 

van het buitengebied. Dit gaat veel verder dan alleen de benutting van enkele wildsoorten. 

Ook het stimuleren en uitvoeren van biotoop verbetering, het houden van toezicht 

(afvaldumping, stroperij) zijn belangrijke taken die zullen verdwijnen indien U kiest voor het 

stopzetten van de jacht.  

Mocht jacht stoppen dan zijn de problemen niet opgelost. Wie gaat dan zorgdragen voor het 
beheer van cultuur volgers? Door benuttingsjacht te stoppen valt het draagvlak weg om 
cultuur volgens zo o.a. kraaien en vossen te beheren. De vele uren die wij besteden aan 
beheer kost de samenleving namelijk helemaal niets. Als het voor sommige mensen beter 
voelt om hiervoor te betalen dan is dat wat mij betreft bespreekbaar. 
 
Statistieken wijze uit dat een meerderheid van de bevolking voor jacht en beheer is. Een nog 
grotere meerderheid eet geregeld wild. Daarnaast is het niet bewezen dat benuttingsjacht 
een negatieve invloed heeft op de stand. Persoonlijk denk ik dat het omgekeerde. 
 
Als burger snap ik niet dat een kleine partij de dienst uitmaakt. Stem mijn hele leven al op de 
VVD. Sinds mijn stemgerechtigde leeftijd (ben nu 56) kan ik mij niet herinneren dat de 
wetgevende macht tegen de jacht is.  
.  
Tijdens de laatste gemeente raadsverkiezingen zond de partij van de dieren op radio NPO1 
een commercial uit waar wij jagers werden weggezet als mensen met een hobby uit 
Downton Abbey. Mij deed dit bewijzen dat deze partij de weg compleet kwijt is!! Over het 



algemeen zijn jagers pragmatische mensen die met hun omgeving naar oplossingen zoeken 
zonder meteen allerlei procedures aan te vechten. 
 
Graag nodig ik u uit om in Eijsden, bekend van daar waar de maas het land binnen komt en 

dagboek van een herdershond, te komen kijken welke maatregelen we nemen om een 

goede stand te behouden. Misschien kunnen we deze kennis delen met ander regio’s in 

Nederland. Een goede discussie over succesvolle instandhouding (Biotoop, beheer) van het 

konijn en haas is zinvol. 

 
VVD ministers zijn over het algemeen praktische en wijze mensen. Ik ga er dan ook vanuit 
dat dit goed komt!! 
 

Met vriendelijke groet, 

 

 

   


